



Chip Drury, Musée du ski des Laurentides – Laurentian Ski Museum

### **Chip Drury (1947-1978), Intronisé en 1999.**

Intronisé à titre posthume, Chip Drury fut un athlète, un entraîneur et un homme aux qualités exceptionnelles. Rapidement, il se fit remarquer au Lower Canada College, où il dominait constamment les trois disciplines du ski: descente, slalom et ski de fond. De 1965 à 1970, il fut membre de l'Équipe nationale de ski alpin canadienne. En 1970, il fut entraîneur de l'équipe de ski de l'Université de Montréal et, en 1973-74, il entraîna l'équipe nationale « B ». Reconnu pour sa droiture et sa bonne humeur, Chip nous aura quittés trop vite mais, malgré son départ hâtif, il restera dans nos mémoires.

### **Chip Drury (1947-1978), Inducted in 1999.**

Inducted posthumously, Chip Drury was an athlete, a trainer and a man of exceptional qualities. He rapidly made a name for himself at the Lower Canada College where he dominated all three disciplines in ski; downhill, slalom and cross-country. From 1965 to 1970, he was a member of the National Ski Team. In 1970, he trained the University of Montreal ski team and the "B" National Team in 1973-74. Known for his rightness and his good spirit, Chip has left us too early but he will live in our memory.